
Wat brengt Van der Valk voor de inwoners van Skoatterwâld ? Het brengt Skoatterwald niets 
anders dan alleen maar verkeersoverlast. Het hotel is immers exclusief voor zakenmensen bedoeld, 
niet voor de wijkbewoners. Van der Valk zet hier een heel groot gebouw neer aan het begin van een 
mooie groene wijk die ooit aangelegd is vanwege de overgang van stad naar bos en weiland. Bij ons 
komt nu ook zo’n kolos staan, net zo een als die aan de noordkant van Zwolle staat, u weet wel, dat 
betonnen blok waarachter IKEA schuil gaat. En bijna net zo hoog. 

Wat brengt Van der Valk voor de inwoners van Heerenveen ? Het brengt de stad ook niets, want 
het is immers bedoeld voor zakenmensen. Er is door Van der Valk zelfs de term EXCLUSIEF voor 
gebruikt in hun reclamefolders. Van der Valk biedt vergaderzalen aan…… Pot-jan-drie ! Denk eens 
aan al die vele vergaderzalen die we nu al hebben in Heerenveen; in het Posthuis Theater, in Thialf, in 
het Abe Lenstra Stadion, die staan straks allemaal leeg, en die zalen zijn allemaal gebouwd met 
gemeenschapsgeld. Zonde, zonde, zonde van al dat geld.  

Wel krijgt Heerenveen veel verkeersdrukte op de rotondes die er net gebouwd zijn. Wat we ook 
krijgen is concurrentie voor alle andere hotels en eetgelegenheden hier in de buurt en dat zijn er 
nogal wat; ik noem ze niet op u als raadsleden kent ze allemaal wel.  

Ja, voor wie doen we het eigenlijk ? Ik denk voor Paul van der Valk zelf en zijn familie én voor alle 
zakenmensen die hier slechts passanten zijn en hier niet wonen. Zij gaan het voor ons als 
Heerenveners verpesten en wij krijgen er alleen maar ellende voor terug.  

Raadsleden, durf te kiezen voor uw inwoners en dus voor alle inwoners van Heerenveen en 
Oranjewoud die op u gestemd hebben zodat u hier kunt zitten, en die nog steeds verwachten dat u 
hun belangen behartigt; durf tegen te stemmen !! 


